



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Name of Corporate Bond: Siniora Bond-1110157230111 Date: 30-06-2024 02:29:09 PM Subject: The Resolutions Of the first Meeting of the Corporate Bonds Owners Assembly</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية اسم اسناد القرض: اسناد قرض سنيورة-1110157230111 التاريخ: 2024-06-30 02:29:09 PM الموضوع : نتائج الاجتماع الاولى لهيئة مالكي اسناد القرض</p>
<p>The First Meeting of the Corporate Bonds Owners Assembly for SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC was held on 11:00 On 30-06-2024 at zoom, the bondholders participation in the Assembly Meeting was 99.75%. The following decisions were adopted at the Meeting:-</p>	<p>عقد بتاريخ 2024-06-30 على 11:00 الاجتماع الاول لهيئة مالكي اسناد القرض لشركة سنيورة للصناعات الغذائية. وذلك في زووم وبنسبة حضور 99.75%. تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Appointing JORDAN KUWAIT BANK as an Issue Trustee for the bonds issued by the company and at its expense</p>	<p>تعيين تعيين البنك الاردني الكويتي اميناً للإصدار وعلى نفقة الشركة المصدرة لإسناد القرض</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bahaa Qashash</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Qashash</p>